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Onderwerp: Aanvraag vergunning voor varkensflat in gemeente Tholen

Toelichting:
In diverse provincies is er al een lange tijd discussie over de bio-industrie en de
concentratie van dieren in bv megastallen of varkensflats. Ook in Zeeland is deze
discussie opnieuw opgelaaid sinds de gemeente Tholen bekend maakte dat er een
milieuvergunning is aangevraagd voor het vestigen van een intensieve
varkenshouderij (5600 dieren) in Poortvliet. De dieren in deze industrie worden alleen
nog gezien als een economisch ‘product’ zonder oog te hebben voor dierenwelzijn.
Opsluiten in (mega)stallen is onnatuurlijk en leid tot een verborgen bestaan.

Inmiddels is vastgesteld dat de gezondheid van dier én mens wordt aangetast door
blootstelling aan de stoffen die de bio-industrie uitstoot, bijvoorbeeld ammoniak en
fijn stof. Daarnaast ontstaan er steeds meer problemen met ziekten ( zoals de Q-
koorts uitbraak ) door resistente bacteriën, veroorzaakt door overmatige en onnodige
toediening van antibiotica. Als gevolg van een hoge concentratie dieren op een
compact gebied is het risico op een epidemie vele malen groter.

De schaalvergroting dient slechts de exportbelangen van een zeer kleine groep
kapitaalkrachtige bio-ondernemers en gaat onherroepelijk ten koste van het
traditionele boerengezinsbedrijf. Ook vanuit de Tweede kamer is inmiddels aandacht
voor deze problematiek. In februari dit jaar werd besloten tot het stopzetten van
verdere megastallen in afwachting van verdere besluitvorming.

De SP-fractie heeft daarom de volgende vragen:

1. De SP-fractie constateert dat, nu er geen nieuwe varkensflats mogen worden
gebouwd in Brabant, bio-ondernemers hun werkgebied verleggen naar
Zeeland. Daarmee vormt de bio-industrie een nieuwe bedreiging voor de
“blauw-groene oase”. Onderschrijft het College van Gedeputeerde Staten
onze vrees dat Zeeland na het nucleaire-  en (petro)chemische-, nu ook het
bio-industriële afvalputje van Nederland wordt?

2. Wij, als SP-fractie, vinden het vreemd dat wij uit de pers moeten vernemen
dat er bij de gemeente Tholen een milieuvergunning is aangevraagd voor het
vestigen van een intensieve varkenshouderij aan de Bitterhoekseweg 2 te
Poortvliet.
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Is het college het met de SP fractie eens dat dit geen handige gang van zaken is?
Zijn er nog meer vergunningaanvragen in Zeeland, zo ja, hoeveel? Waar en om
welke grootte ( vierkant meters en aantal dieren ) gaat het dan?

3. Is het college met ons van mening dat het vestigen van intensieve dierhouderij
van danig belang is dat het besproken dient te worden in de daarvoor
bestemde Provinciale Statencommissie(s)? Zo nee, waarom niet?

4. Omwonenden maken zich zorgen over de gezondheidseffecten van
ammoniak en fijn stof die stallen uitstoten. De grote gebouwen passen niet in
de kleinschalige omgeving en tasten het landschap aan. Omwonenden (in
Noord-Brabant) klagen over de stank die ondanks apparatuur als
luchtwassers vaak niet te harden is en de door de GGD vastgestelde
geurnormen ver overschrijdt. Is het college van Gedeputeerde Staten op de
hoogte van deze feiten ?

5. Is het college van Gedeputeerde Staten het met de SP eens dat het niet
getuigt van behoorlijk bestuur om een vergunning te verlenen voor de bouw
van een gigantische varkensflat nadat de Tweede Kamer in februari 2011 een
motie heeft aangenomen waarin een moratorium op de bouw van megastallen
wordt afgekondigd (zie bijlage)? Zo ja, bent u bereid om de gemeente Tholen
hierop aan te spreken? Zo nee, waarom niet?

6. Is het college met ons van mening dat wanneer de grootschalige en
intensieve bio-industrie in andere gemeenten en provincies geweerd wordt,
het niet de bedoeling kan zijn dat deze in Zeeland in het algemeen maar
Tholen in het bijzonder, kunnen rekenen op volledige medewerking?

7. Is het college het met de SP-fractie eens dat het verlenen van een vergunning
voor een of meerdere varkensflat(s) in Zeeland niet gewenst is?

Namens de SP-fractie,

R. van Tilborg
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BIJLAGE:  Motie Tweede Kamer van de leden Thieme en Jacobi inzake
moratorium op megastallen

Vergaderjaar 2010–2011

28 286 Dierenwelzijn

Nr. 472 MOTIE VAN DE LEDEN THIEME EN JACOBI

Voorgesteld 15 februari 2011

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende, dat de staatssecretaris van Economische Zaken, Landbouw en Innovatie
een breed maatschappelijk debat heeft toegezegd over megastallen;

constaterende, dat de uitkomsten van dit debat op 1 oktober a.s. aan de Kamer gestuurd
zullen worden waarna besluitvorming rond megastallen kan plaatsvinden;

overwegende, dat in verschillende provincies burgerinitiatieven zijn aangeboden
waarmee burgers te kennen hebben gegeven ernstige bezwaren te hebben tegen de
komst van megastallen in hun provincie;

verzoekt de regering in afwachting van de uitkomsten van het breed maatschappelijk
debat een voorbereidingsbesluit te nemen waarmee een moratorium op de bouw van
megastallen wordt afgekondigd en dit besluit zo snel mogelijk kenbaar te maken aan
provincies en gemeenten,

en gaat over tot de orde van de dag.

Thieme

Jacobi
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